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Totaaloverzicht technische vragen Najaarsnota 2018 (versie 15 oktober 2018).  

 

 

Nr. Partij  

1 CDA Vraag:  

Wij zijn erg benieuwd naar de stand van zaken rondom het Atrium. 

 

Antwoord: 

We zijn bezig met de voorbereidingen. We hebben inmiddels een Project Start 

Up gehad, waarbij we met alle partners de aanpak voor het vervolgtraject 

hebben doorgesproken en afspraken hebben gemaakt. Op basis daarvan is 

bepaald hoe we de projectleiding willen vormgeven en welke profielen daarbij 

passen. Op dit moment zijn we bezig met de werving van twee projectleiders: 

een conceptueel projectleider en een bouwmanager. 

 

2 CDA Vraag:  

Pag. 17 – in de tabel over 2018 vindt de volledige onttrekking van de reserve 

stadshuis en theater plaats. Ik zie dat verder nergens toegelicht. 

 

Antwoord: 

In 2017 zijn de reserve dekking kapitaallaten en de reserve Stadshuis en 

Theater samengevoegd. Per abuis zijn beide reserves separaat in de tabel 

over 2018 opgenomen.  De stand per 31-12-2017 had moeten zijn voor de 

reserve dekking kapitaallasten € 48.404.460 en voor de reserve Stadshuis en 

Theater € 0. De saldi per 31-12-2018 zijn dus wel correct. 

 

3 CDA Vraag:  

Pag. 18 – Tabel : tussen 2019 en 2022 loopt de reserve sociaal domein hard 

terug. Hoe zit ’t met de mogelijk verwachte extra kosten die we voor Jeugdzorg 

de komende tijd zouden kunnen verwachten? 

 

Antwoord: 

Het klopt dat de reserve sociaal domein hard terug loopt in de komende jaren. 

In de begroting 2019 staat bij programma Versterking eigenkracht, 

ondersteuning en bescherming een uitgebreide toelichting over het verloop van 

deze reserve. In de begroting 2019 hebben we voor de komende vier jaren 

rekening gehouden met verhoogde uitgaven voor Jeugdzorg van totaal 1 

miljoen euro. 

 

4 CDA Vraag:  

Pag. 20 – Tabel: Vastgoed: ik zie hier de kosten voor de MFA op de Groenling 

en op de Industrieweg in Vreeswijk terug: wat is de status hiervan? (zoals ook 

bij de technische vragen over de Begroting aangegeven?)? 

 

Antwoord: 

Voor de Groenling is gestart met een verkeersonderzoek naar de knelpunten in 

de wijk in de huidige situatie en die zijn te verwachten als gevolg van de plannen 

voor de brede school met sportvoorziening (MFA). 

Vlak voor de zomervakantie zijn metingen uitgevoerd, de resultaten zijn 

samengevat in een concept rapportage en worden nu bestudeerd. In de herfst 
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zal een tweede meting volgende. De eindrapportage wordt eind van het jaar 

verwacht. 

Tegelijkertijd zijn we samen met de scholen onder begeleiding van het bureau 

M3V een programma van eisen aan het opstellen voor de school. Dit zal in 

oktober gereed zijn. 

In Vreeswijk lopen de onderhandelingen met Meander nog steeds. Naar 

verwachting zullen we in oktober tot een concept overeenkomst zijn 

gekomen. De planontwikkeling kan pas starten als de afspraken definitief 

zijn. 

 

 

 


